

# 



## BBS | The Student Life Department

## "For a Meaningful, Impactful and Fulfilling School Life"

#### نوادى مميّزة بانتظار طلابنا!!!

### (Scroll down for the English text)

## أولياء الأمور الكرام،

يسر إدارة الحياة الطلابية في مدرسة البيان ثنائية اللغة الإعلان عن فتح باب التسجيل لأنشطة نوادي ما بعد المدرسة لطلابنا في المرحلة الابتدائية ، وذلك ابتداء من اليوم الأحد 23 أكتوبر وحتى الأحد 30 أكتوبر 2022. في جعبتنا العديد من النوادي والأنشطة المرحة والمحفّزة لطلابنا، يقودها مجموعة من أساتذة البيان، الأهل ومدرّبين مختصّين؛ الرجاء الاطّلاع على الجدول أدناه:

الاشتراك الشهري	توقيت النشاط	أيام النشاط	الفئة العمرية	المسؤول عن النشاط	ما الذي سوف يتعلّمه أو يكتسبه طلابنا؟	النشاط
100 دينار	5 :30 to 6 :30	الاثنين والأربعاء	من الصف الأول الى الصف الخامس	سارة الشويري (مدربة مختصة)	تجربة ممتعة للأطفال الصغار لتعلّم واستكشاف فن الطبخ مع تقنيات طهي ممتعة باستخدام خيارات صحية مفيدة.	الشيف الصغير
100 دینار	5:30 to 6:30	الاثنين والأربعاء	من الصف الأول الى الصف الخامس	سارة عبد الكريم (ولية أمر في مدرسة البيان)	الأنشطة الفنية تعزّز الثقة والإبداع و رؤية الاحتمالات في كل شيء مع تعلّم تقنيات مختلفة، مثل: الطلاء ، والطين وغيره.	التعبير الإبداعي (الأنشطة الفنية)
50 دینار	3:00 to 4:00	الاثنين والأربعاء	من الصف الأول الى الصف الخامس	انوار الشمري (مدرسة في مدرسة البيان المرحلة الابتدائية)	يُشرك هذا النادي الطلاب في مشاريع خدمة المجتمع ويتيح لهم الفرص ليصبحوا أعضاء نشطين في مجتمعهم ويمتلكون تأثيرًا إيجابيًا.	نادي خدمة المجتمع
50 دینار	3:00 to 4:00	الاثنين والأربعاء	من الصف الأول الى الصف الخامس	سهى أبو داوود (مدرسة في مدرسة البيان المرحلة المتوسطة)	في هذا النادي ، سيستخدم الأطفال أدوات تعليمية جديدة مصممة لتعريفهم بالروبوتات والهندسة والبرمجة.	اكاديمية الروبوت
80 دینار	5:30 to 6:30	الاثنين والأربعاء	من الصف الأول الى الصف الخامس	حسين نقي (مدرب مخت <i>ص</i> )	يمكن للمزارع الصغير تعلم الكثير من بذرة صغيرة! سواء كان ذلك في المنزل أو حديقة المدرسة، فإن الزراعة لديها الكثير لتقدمه لتعليم الطفل. يمكن لكل موسم أن يجلب شيئًا مميزًا إلى منهج الزراعة! سوف نتعلم عن علم النبات ، وعلم الحشرات ، وتصميم المناظر الطبيعية ، وبالطبع التربة والمياه!	المزارع الصغير
80 دینار	5:30 to 6:30	الاثنين والأربعاء	من الصف الأول الى الصف الخامس	علي الداغر (مدرب مختص ومؤلف كتاب "الإطفائي الصغير")	سيتعلم الطلاب مهارات التصرّف السليم في حالات الطوارئ: (أ) الحريق - المصعد المتوقف عن العمل - الغرف المغلقة، (ب) كيفية طلب المساعدة والتحدث إلى العامل	الإطفائي الصغير

					في حالة الطوارئ، (ج) الوقاية المنزلية و تجنب المخاطر.	
50 دینار	3:00 to 4:00	الثلاثاء	من الصف الأول الى الصف الخامس	نايلة حبيب (أخصائية اجتماعية في المرحلة الثانوية)	الكروشيه والحياكة هي فن استخدام زوج من الإبر! في هذا النشاط ، سيتعلم الطلاب المهارات الأساسية في الحياكة والكروشيه لأداء المشاريع الفنية.	الكروشيه والحياكة
80 دینار	3:00 to 4:00	الأحد والأربعاء	الصف الرابع والصف الخامس	سيد محمود (موظف في مدر سة البيان) + مدر س مساعد	برنامج تدريب عملي / عقلي مصمم لتمكين الطلاب بالمعرفة التي يحتاجونها لنقل الأفكار من المفاهيم إلى الحياة الواقعية. سيتعرف الطلاب على الأدوات المختلفة في مساحة العمل لتمكينهم من صنع نموذجهم المفضل.	شهادة مساحة صانع-مستوى أوّل

يتم تسجيل الطلاب في الأنشطة والأندية التي يرغبون في الالتحاق بها عبر منصة "Skoolee"، ضمن خطوات سريعة و بسيطة كما هو موضح أدناه:
Go to: "My Children's Profile" -> Activity Registration -> Select the desired Activity from the list -> click on Register>
Pay Now

يرجى التأكد من اختيار النشاط المناسب على حسب رغبة الطالب و قدراته . سيتم تسجيل الدخول والدفع من خلال حساب ولي الأمر.

## تنطلق النوادي يوم الاثنين 31 أكتوبر 2022، وتستمر طوال السنة!

لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع إدارة الحياة الطلابية على الرقم 7525 أو الاتصال بالسيد احمد فودة ، على الرقم 50808383 نشجع كافة الطلاب على المشاركة بالأنشطة والفعاليات الأكاديمية داخل مدرسة البيان، إذ أنها تساهم في تطوير وصقل قدراتهم ومهاراتهم المستخدمة في الحياة الواقعية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

قسم الحياة الطلابية

#### **Dear Parents.**

The Student Life Department at Al-Bayan Bilingual School is pleased to announce that registration for the afterschool clubs' activities for Elementary Student's is now open, effective today October 23, 2022 until Sunday October 30,2022.

We have many fun and motivating clubs and activities for our students, led by a group of BBS coaches, parents, and specialized trainers; Please check the table below:

The Activity	Activity Description	Activity Facilitator	Age Group	Day	Time	Fees
Little Chef	A fun experience for the little ones to learn and explore the art of food with fun cooking techniques using wholesome healthy options.	Chef Sara Choueiri ( External Facilitator)	Grades 1 to 5	Monday- Wednesday	5 :30 to 6 :30	100 KD

Creative Expression (Art Camp)	Process-based art activities are designed to foster confidence & creativity. Our students will explore several mediums and learn many art techniques, such as: Paint, Clay, Mixed media, found objects, Polymer Clay, mosaic tiles etc	Sara Abdel Karim (BBS Parent)	Grades 1 to 5	Monday- Wednesday	5:30 to 6:30	100 KD
Community Service Club	This club engages students in community service projects and opportunities to become active members of their community and has a lasting, positive impact on society at large.	Ms. Anwar AlShammari (BBS ES teacher)	Grades 1 to 5	Monday- Wednesday	3:00 to 4:00	50 KD
Robo Academy	In this club, kids will be employing new learning tools designed to introduce them to robotics, engineering, programming and general STEAM teaching through robot-based learning systems.	Ms. Suha Abou Dawoud (BBS MS teacher)	Grades 1 to 5	Monday- Wednesday	3:00 to 4:00	50 KD
Younger Farmer	Young Farmer Club Students can learn so much from a tiny seed! Whether it is at home or a local school garden club, gardening has a lot to bring to a child's education. Every season can bring something special to the gardening syllabus! We will learn about plant science, entomology, landscape design, and of course soils and water!	Mr. Hussein Naki (External Facilitator)	Grades 1 to 5	Monday- Wednesday	5:30 to 6:30	80 KD
The Junior Firefighter	Students will learn emergency response skills: (a) how to act in emergency situations (fire - suspended elevator - closed rooms), (b) how to call for help & to talk to the operator in an emergency, (c) Home prevention and risk avoidance.	Ali Al-Dagher (External Facilitator and author of the book "The Junior Firefighter")	Grades 1 to 5	Monday- Wednesday	5:30 to 6:30	80 KD
Crochet & Knitting	Crochet & Knitting is the art of using a pair of needles! In this activity, students will learn basic skills of knitting and crochet to perform art projects.	Nayla Habib (HS Counselor)	Grades 1 to 5	Tuesday	3:00 to 4:00	50 KD

Makerspace Certificate – Level 1	A hands-on/minds-on Makerspace training program designed to empower students with the knowledge they need to take ideas from concepts to real life. Students will learn about different tools in the makerspace to enable them to make their favorite model.	Sayed Mahmoud (BBS Staff) + An Assisting Teacher	Grades 4 & 5	Sunday & Wednesday	3:00 to 4:00	80 KD	
----------------------------------------	--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	--------------------------------------------------------------	-----------------	-----------------------	-----------------	-------	--

To register and pay for these clubs, kindly visit Skoolee platform; the registration steps are as follows:

Go to: "My Children's Profile" -> Activity Registration -> Select the desired Activity from the list -> click on Register> Pay Now.

Please make sure to select the appropriate activity based on the student's interests and abilities. Registration and payment can be made via the parent login.

#### Clubs start on Monday, October 31st and continue throughout the year

For more information, please contact student life department on Ext: 7525 or contact Mr. Ahmed Fouda at 50808383.

We encourage all students to participate in a wide range of academic, fun, and cultural activities, as this will help them explore their interests and develop their skills with real-life connections.

#### **Student Life Department**









مدرسة البيان ثنائية اللغة هي مجتمع تعلمي باللغتين العربية والإنجليزية، يُنشئ طلاباً متعاطفين، مجددين، رواداً للتغيير المستدام والتقدم في دولة الكويت والمحيط العالمي.

Al-Bayan Bilingual School is an Arabic and English learning community nurturing compassionate and innovative students, leading sustainable change and progress in Kuwait and the global environment.